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Närvarande:  

Daniel Dahlström, Joakim Palmér, Peter Ekwall, Erik Wennering, Henning 

Lööv, Karl-Johan Hvass, Hanna Lago, Tobias Arvåsen, Pär Nilsson, 

Gustav Persson, Claes Kämpe, Daniel Johansson och Malin Berlin Natrup  

• Mötet öppnades av Daniel D 

 

• Genomgång av föregående protokoll 

 

• Jocke P har köpt in 8 st papperskorgar. 

• Daniel D har varit i kontakt med Skeppås angående 

ventilationen. 

• Daniel har inte varit i kontakt med Skeppås angående 

draperierna på kortsidorna. Inte heller om vevarna som finns 

bredvid fotbollsmålen. Daniel tar tag i dessa frågor. 

 

• Kalle har varit i kontakt med Rolf Råsberg angående en 

enklare ljudanläggning men han har inte fått någon 

återkoppling från Rolf. Kalle tar tag i det. Det är oklart vem 

som kommer ta hand om bortforslingen av den gamla 

ljudanläggningen.  

 

• Genomgång lag för lag  

• Herrlag  (04 och äldre) 

Samma ledare som förra året. Ett 20-tal spelare är klara. 

Det är många 03-04:or i laget. Det känns stabilt.  

 

• P04/05 

Det här laget hann spela några matcher ihop. Roligt lag. 

Det är svårt att se att detta ska kunna fortsätta. Ev 

skulle de kunna få dispens för 04:orna. Men en del 04:or 



är med i herrlaget. 05:orna är ojämna, några brinner för 

innebandyn och några kommer och går på träningarna. 

Men troligtvis kommer detta lag inte att finnas till nästa 

säsong. 

 

• P05/06:or har tappat en hel del spelare. Svårt att få till 

ett lag. Det behövs ett samarbete. 

 

• P06:or har inte tillräckligt med spelare för att kunna ha 

ett eget lag. Det skulle kunna bli ett samarbete med 

05:orna. För att kunna utmana 05:orna skulle de kunna 

träna med A-laget. Ledare kommer i så fall vara Jocke 

Palmér, Gustav Persson och Jonathan Jansson. Admin är 

Malin Berlin Natrup. 

 

• P07/08:or Det är 21 spelare inskrivna varav 15 aktiva. 

Claes säger att fem har svarat att de ska spela nästa 

säsong. Ledare är Claes och Daniel.  

 

• P09/10:or Det är ca 10 spelare i P09 som kommer 

fortsätta spela nästa säsong.  I P10 finns det 5 st som 

vill fortsätta. Erik och Tobias kommer lägga av som 

ledare. Anna har svårt att köra träningar på helger och 

vissa vardagar. Olika förslag finns hur man ska kunna 

lösa det. Ett är att Claes tar 09:or, Malin kan ta admin i 

så fall. Annars finns Johanna K som admin. Kan Kalle 

Tegenfeldt ta en tränarroll? Kan Pata fortsätta vara 

hjälptränare? Andra alternativ? Tobias och Erik jobbar 

vidare med ledarfrågan de närmaste veckorna. 

 

• P11:or Det är ett stabilt gäng på ca 10 st. Kalle 

fortsätter som ledare. Daniel Löfqvist har hjälpt till med 

några träningar.  

 



• P12:or De hade några träningar i början av säsongen 

resten ställdes in. Det finns ingen aktuell tränare. Här 

behöver vi få in en intresserad förälder. 

 

 

 

• Damlaget (04:or och äldre): är ca 8 spelare. Det 

finns en serie som skulle kunna funka för dem. Hanna 

ska kolla runt och se om hon kan få tag i flera spelare.  

 

• F03/04/05: är ca 6 spelare. Ann är intresserad av att 

fortsätta vara ledare. Hanna fortsätter. Det är ont om 

spelare. Kan man få till något samarbete? 

 

• F06/07: är ett stabilt gäng med ca 13 spelare. Det är 

en 07-serie som önskas. Ett alternativ skulle kunna vara 

att spela i en 06-serie och då skulle några 05:or kunna 

vara med. 

Det är stabilt i ledartruppen! 

 

• F08/09: Det är stabilt gäng med ca 23 spelare. Joakim 

Palmér är tränare och Rickard Mattson hjälper till. Det är 

bara fyra 09:or kvar i laget. Planer finns att det ska 

finnas ett samarbete mellan 06/07 för de 08:or som 

behöver utmaning. 

 

• F10: Det är 4-5 spelare. Det behövs fler spelare. Malin 

Andersson kan tänka sig att fortsätta vara ledare. 

 

• Tidigare start av innebandyn 

Ett problem i innebandyn är att vi erbjuder innebandyträningar 

alldeles för sent åldersmässigt. En tanke är att kunna erbjuda 

typ ”innebandyskoj” för barn i åldrarna 4-5 år. Kom med tips på 

personer som skulle kunna tänka sig att ta sig an detta.   

 



• Hur får vi tillbaka spelare som vi har tappat? 

Låt spelarna peppa sina kompisar att komma tillbaka. Välj ut en 

eller två ”ambassadörer” som sköter jobbet! Ett annat förslag är 

ordna en cup där man får sätta ihop sina egna lag. Hur kan vi få 

förskolor och skolor att ha en bandyrink så att innebandy startas 

i tidig ålder. Hur kan vi skapa en ”hype” kring innebandyn? 

Några idéer? 

 

• Nytt avtal 

Nytt avtal är förhandlat med Intersport i Tranås. Vi kommer att 

spela i Adidas-kläder. Vi kommer fortsätta dela kläder med 

fotbollen. Alla kommer att spela i kornblått ställ. Det är också 

beslutat att ASK endast kommer att köpa in tröjor. Shorts och 

strumpor köper varje spelare in själv i klubbwebb-shoppen på 

Intersport (ca 240 kr). Vinsten med detta är att alla spelare får 

den storlek som de behöver. I budgeten har Daniel lagt in inköp 

av nya tröjor till alla seriespelande lag. Ett förslag som ligger 

hos styrelsen är att det ska köpas in gröna (BIK) borta-ställ. I 

morgon kommer det beslutas kring färg på träningsställen samt 

färg på ledarkläderna. Nytt är att det kommer finnas mössor 

mm att köpa i shoppen. 

 

Det kommer bli ett jippo i höst då Intersport kommer hit och 

visar sin kollektion. Då skulle vi kunna passa på att ordna något 

innebandyrelaterat i samband med det.  

 

Om man som lag vill gå ihop och göra en försäljning, för att 

kunna köpa in shorts och strumpor, är det troligtvis ok. 

 

Ska det vara nummer på shortsen också? Daniel undersöker 

saken. 

 

• Avslutning 

Det är få lag som har haft en avslutning. Det finns fortfarande 

tid att få till en avslutning. Daniel uppmanar lagen att ordna en 

avslutning och gärna bjuda in spelare som har slutat. 

 



• Träningar på sommaren 

Det är fritt att ordna träningar i linje med riktlinjerna i vår lokala 

Samsyn Småland-broschyr för de som inte tränar fotboll eller 

annan idrott. (Ej april och maj månad enligt samsyn Småland).  

 

• Gemensamma riktlinjer 

Vi behöver ha gemensamma riktlinjer. Här är några förslag; 

 

• 1:a september ska alla lag dra igång sina träningar. Se till att 

få ett bra samarbete med fotbollen.  

• Vad har vi för rutiner när vi har våra träningar? Fundera på 

det så tar vi upp frågan igen och försöker få till 

gemensamma rutiner. 

• Ett förslag är att göra ett årshjul så att alla vet vad som 

göras och när. 

 

• Lärgrupper 

Det har inte fungerat särskilt bra med lärgruppsblanketterna. 

Numera finns det en lärgruppsapp där allt enkelt kan redovisas. 

Vid uppstartsstarten av nästa säsong ska alla ledare ha tillgång 

till lösenord. Appen heter Idrottonline.  

 

En lärgruppsaktivitet är någon form av utbildning som man har 

3*45 min. Det går inte är inte att få stöd både från detta och 

från Lok.  

 

• Kiosk 

Vi behöver fortfarande två kioskansvariga. En person som 

sköter ekonomin och en som är ansvarig för inköpen. Är det 

någon som har förslag på personer som skulle kunna ta sig an 

dessa uppgifter? Daniel D frågar Mikael om han skulle kunna 

tänka sig att ta kioskansvaret. Peter E kan tänka sig att stötta 

Mikael. 

 

Erik har kvitterat ut en kiosknyckel och den har han lagt i 



nyckelgömman i träskåpet så att man kommer åt material till 

sekretariatet. Han ska fundera ut ett bättre system för alla 

nycklar. Erik och Tobias kollar även upp inköp av mikro samt 

halv frys och halvt kylskåp.  

 

• Resultattavlan 

Om ni ser en lösning på skydd för resultattavlan. Skicka det till 

Daniel. 

 

 

 

 

• Budget 

Daniel har gjort vissa ändringar i budgeten. En förändring är att 

vi kommer att köra två försäljningar per år. En på våren och en 

på hösten. I budgeten ligger också några bussresor för A-laget 

till långväga bortamatcher. Det finns även budgeterat för 

reseersättning för A-lagets bortamatcher.  

 

• Sponsring 

Sponsringen i ASK är inte gemensam. Den är uppdelad mellan 

innebandyn och resten av föreningen. 

 

• Västar 

Alla lag ska se till att man har 7-9 västar i två färger, som ska 

förvaras i lagets skåp.  

 

• Registerutdrag från Polisen 

Det är dags att förnya sitt registerutdrag från polisen. Se till att 

lämna in det innan säsongsstarten.  

 

• Sarg och mål 

Sargen och målen behöver ses över. Claes och Kalle ansvarar 

för det arbetet. Daniel D undersöker sedan vem som tar 



ansvaret för utgifterna av detta.  

 

• Domarutbildningen 

Pär tar ansvar för att ringa till förbundet och kolla om vi får 

tillgodose oss domarutbildningen som ungdomarna gick förra 

hösten.   

 

Vid datorn Malin Berlin Natrup  


